
Protokół Nr XL/2013 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 27 czerwca 2013 r. 

 

XL Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

27 czerwca 2013 r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Przed sesją miało miejsce wręczenie nagród i podziękowań laureatom olimpiad, konkursów i 

zawodów sportowych w roku szkolnym 2012/2013 oraz ich opiekunom z Zespołu Szkół im. 

C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  

Wyróżnienie otrzymała także przedstawicielka firmy P.H.U. „Dominik” z Mierzyna. Okazją 

do złożenia gratulacji było zdobycie nagrody w XIII edycji konkursu Centrum Doradztwa 

Rolniczego i Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi "Sposób na Sukces" (nagroda 

pierwszego stopnia w kategorii rodzinnej) 

Pamiątkową statuetkę i podziękowanie za współpracę otrzymał również pan Wacław Wasiela 

- Prezes Warmińsko – Mazurskiego Związku Sportowego.  

P. Bożena Smoczyńska otrzymała podziękowania za pracę na stanowisku p.o. dyrektora 

Powiatowego Centrum Edukacji. Gratulacje z okazji objęcia tego stanowiska złożono pani 

Bożenie Maciejewskiej. 

Ad. 1  

Otwarcie XL Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1400 Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny - Maciej Sikorski, 

- Z-ca Wójta Gminy Kurzętnik – Andrzej Ochlak, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i pracownicy Starostwa Powiatowego (lista w 

załączniku nr 3), 

- przedstawiciele mediów: Kuriera Iławskiego - Aleksandra Malinowska, Tygodnika 

Internetowego – Grzegorz Podkomorzy, TV NML, TV Mazury. 
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Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecny był radny Jan Czapliński. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Marek Ząbkiewicz. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Ząbkiewicz wyraził zgodę. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

 Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali w materiałach sesyjnych porządek obrad 

(załącznik nr 4). Wpłynął wniosek o jego rozszerzenie (załącznik nr 5). 

Porządek obrad wraz z rozszerzeniem przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie XL Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu.   
6. Sprawozdanie z prac Zarządu.  
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

wchodzącymi w skład powiatowego zasobu nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia w spółkę z ograniczoną 

odpowiedzialnością Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Nowym Mieście Lubawskim. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania 
i zbywania udziałów i akcji w spółkach kapitałowych przez Zarząd Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/270/2012 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2013-2037 oraz uchwał 
zmieniających: XXXV/276/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/290/2013 z dnia 21 
lutego 2013r., XXXVII/295/2013 z dnia 28.03.2013r.. XXXVIII/305/2013 z dnia 
25.04.2013r., XXXIX/313/2013 z dnia 29.05.2013r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 
XXXIII/271/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. 
w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2013r. oraz uchwał 
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zmieniających: XXXV/277/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/291/2013 z dnia 21 
lutego 2013r., XXXVII/296/2013 z dnia 28.03.2013r., XXXVIII/306/2013 z dnia 
25.04.2013r., XXXIX/314/2013 z dnia 29.05.2013r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wskaźnika zadłużenia i przejęcia zobowiązań 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście 
Lubawskim.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia prawa bezterminowego i nieodpłatnego 
użytkowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym 
Mieście Lubawskim nieruchomości będących własnością Powiatu Nowomiejskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do inwestycji „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1317N Tereszewo – gr.woj. (Pokrzydowo) na odcinku o długości 450 
mb przez miejscowość Szafarnia”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Nowe Miasto 
Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zadania „Przebudowa drogi 
gminnej Gwiździny – Krzemieniewo”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Biskupiec z 
przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zdania „Przebudowa drogi gminnej 
Ostrowite – Osetno – Łąkorz”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie miejskiej Nowe 
Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zdania „Budowa 
nawierzchni jezdni i chodników wraz z infrastrukturą techniczną na ul. Tysiąclecia w 
Nowym Mieście Lubawskim”. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Kurzętnik z 
przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zadania „Przebudowa drogi gminnej 
Tereszewo – Lipowiec – etap I”. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków udzielania pomocy 
uczniom na zmniejszenie skutków finansowych, które poniosą w związku ze zmianą 
siedziby szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego, o co 
najmniej 20 km spowodowaną działaniami Organów Powiatu mającymi na celu 
wyrównywanie szans edukacyjnych tej młodzieży, form i zakresu tej pomocy oraz 
trybu postępowania w tych sprawach. 

20 a. Podjęcie uchwały w sprawie założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych. 
20 b. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Liceum Ogólnokształcącemu dla 
Dorosłych. 

21. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
22. Sprawy różne. 
23. Zakończenie obrad XL Sesji Rady Powiatu. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

Głosowało 16 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu  

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XXXIX Sesji był radny Kazimierz 

Wiśniewski. Radny Wiśniewski poinformował, że zapoznał się z protokołem i nie wnosi do niego 

uwag. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Przewodnicząca zapytała czy pozostali radni wnoszą uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXXIX/2013. 

Głosowało 16 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 23 maja  

do 18 czerwca 2013r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 22 maja oraz 3 i 10 

czerwca   2013r. (załącznik nr 6). 

Przewodnicząca poprosiła o uzupełnienie informacji. 

Starosta poinformowała, że na posiedzeniu przed sesją Zarząd podjął uchwałę w sprawie 

ogłoszenia piątego przetargu na sprzedaż nieruchomości przy ul. Grunwaldzkiej 9. Przyjął 

również projekty uchwał, które zostały dodatkowo wprowadzone do porządku sesji. Starosta 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym odbyły się: 

- Dni Drwęcy, 

- kilka spotkań na temat projektów kluczowych dotyczących przedsięwzięć, które mają być 

realizowane w partnerstwie z powiatami ościennymi, 

- drużyna Komendy Powiatowej PSP zdobyła mistrzostwo w zawodach pożarniczych (na 

jednej z kolejnych sesji strażacy otrzymają wyróżnienia od władz powiatu) 

- 14-16.06 – ogólnopolskie spotkania cyrkowe, 

- 18.06 – posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

- posiedzenie Rady Społecznej SP ZOZ, 

- p. Wicestarosta uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami firmy Marathon Oil 

dotyczącym środków na remont drogi, 

- 21.06 – Gala Przedsiębiorczości, 

- 22.06 – Pokaz Przedsiębiorczości i Kultury, w którym uczestniczył m.in. Ambasador Wlk. 

Brytanii, 

- odbyło się też kilka spotkań w sprawie przekształcenia SP ZOZ w spółkę.  

Starosta poinformowała, że niebawem odbędą się Dni Nowego Miasta Lubawskiego, 

impreza Szynaka Day, 130-lecie OSP w Krzemieniewie. Starosta poinformowała, że za 

chwilę p. Piotr Wasześcik z TV Mazury przedstawi krótki reportaż na temat Gali 

Przedsiębiorczości. Dodała, że nominowanych do Gali zgłaszali wójtowie gmin, poza gminą 

Biskupiec, która nie przystąpiła do Gali. Kapituła Gali, w skład której wchodzą wójtowie, 

przedstawia nominowanych w każdej z kategorii, ale wyboru dokonują czytelnicy „Gazety 

Nowomiejskiej” wypełniając kupony drukowane w gazecie.  
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Z -ca Wójta gminy Kurzętnik Andrzej Ochlak poinformował, że mistrzostwo w zawodach 

młodzieżowych drużyn pożarniczych zdobyła jednostka OSP Krotoszyny. Drugie miejsce 

zdobyła OSP w Brzoziu Lubawskim, a trzecie miejsce dziewczęta z OSP w Ostaszewie. P. 

Ochlak zaproponował, aby młodzież również w jakiś sposób uhonorować na sesji. 

Radny Stanisław Czajka wnioskował, aby wystąpić do Wójta Gminy Biskupiec z prośbą, aby 

na piśmie wyjaśnił dlaczego nie nominował nikogo do Gali Przedsiębiorczości; czyżby na 

terenie gminy nie było wyróżniających się rolników, przedsiębiorców, organizacji 

pozarządowych? Radny poprosił, aby na następnej sesji p. Starosta przedstawiła stanowisko 

Wójta w tej sprawie.  

Przewodnicząca powiedziała, że aby uniknąć takich sytuacji, kapituła mogłaby tak zmienić 

zasady konkursu, żeby radni powiatowi czy gminni też mogli zgłaszać nominowanych. 

Radni dobrze znają swoje gminy, mieszkańców, też mają swoich faworytów.  

Starosta odpowiedziała, że weźmie tę propozycję pod uwagę. Następnie oddała głos p. 

Wasześcikowi z TV Mazury. 

P. Wasześcik poinformował, że TV Mazury jest niezależnym producentem. Telewizja 

nawiązała  współpracę z TV Eltronik. Zarząd firmy wstępnie wyraził zgodę na emisję 

reportażu, który zostanie  zaprezentowany na sesji. P. Wasześcik dodał, że przy realizacji 

reportażu wykonano 10 wizytówek firm nominowanych w Gali. 

/prezentacja TV Mazury/ 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wniosków. 

Radna Danuta Mazurkiewicz zgłosiła wniosek w imieniu mieszkańców Nowego Miasta 

Lubawskiego z zakresu prawa łowieckiego. Granice administracyjne miasta nie są 

dzierżawione przez żadne koło łowieckie, a co za tym idzie na terenie nie ma odstrzałów 

lisów. W ostatnim czasie lisy bardzo się rozmnożyły. W „Gazecie Nowomiejskiej” 

4.06.2011r. była informacja o lisie, który chodził na terenie postoju taksówek i straży 

miejskiej. Jak wiadomo lisy są nosicielami groźnej choroby – wścieklizny. Podczas próby 

odpędzania (bo zażerają gęsi), zwierzęta stają się agresywne. Sytuacje te mają miejsce na 

ulicach: Kopernika, Kamionki. Rolnik, o którym była mowa w reportażu z Gali, ma z kolei 

problem z dzikami. Radna Mazurkiewicz powiedziała, że art. 45 ust. 3 prawa łowieckiego 

stanowi, że „W przypadku szczególnego zagrożenia w prawidłowym funkcjonowaniu 

obiektów produkcyjnych i użyteczności publicznej przez zwierzynę, starosta, w porozumieniu z 
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Polskim Związkiem Łowieckim, może wydać decyzję o odłowie lub odstrzale redukcyjnym 

zwierzyny” 

 
Radna dodała, że taka jest konieczność. Nie chodzi tu o straty, bo to inna kwestia. Myśliwi 

nie mogą dokonać odstrzału bez decyzji starosty. Radna wnioskowała, aby potraktować 

sprawę jako bardzo ważną i pilną.  

Starosta zapytała czy koło łowieckie „Szarak” nie działa na tym terenie. 

Radna Mazurkiewicz odpowiedziała, że nie. Granice miasta nie są dzierżawione przez żadne 

koło łowieckie. Myśliwym nie wolno wejść na teren niedzierżawiony. Radna dodała, że 

rozmawiała z p. Hubertem Nowakiem z Urzędu Marszałkowskiego, który podpowiedział jak 

rozwiązać ten problem.  

Przewodnicząca powiedziała, że koło łowieckie nie może dzierżawić terenu miasta.  

Radna Mazurkiewicz dodała, że problem może rozwiązać tylko decyzja starosty, stąd tak 

ważna jest postawa p. Starosty, szybka reakcja i wydanie decyzji o odstrzale.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają jeszcze jakieś pytania czy wnioski.  

Nikt się nie zgłosił. 

Z sali obrad wyszedł p. Wasześcik z TV Mazury. 

Przewodnicząca zaproponowała 10 minut przerwy. Propozycję przyjęto. 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Na sali obecnych było 16 radnych.  

Po przerwie oprócz radnych, Skarbnika Powiatu, Sekretarza Powiatu, Radcy Prawnego, 

obecni byli: Andrzej Korecki, Jan Karwowski, Beata Rzymowska, Ryszard Kłosowski i 

Krzysztof Grześkiewicz. 

O zabranie poprosił Radca Prawny Maciej Sikorski. Poinformował, że uchwały będące 

przedmiotem obrad sesji były opiniowane przez niego w różnym czasie. W końcu maja 

ogłoszony został jednolity tekst ustawy o samorządzie powiatowym. W części uchwał, w 

podstawie prawnej,  wpisano poprzednio publikowany Dziennik Ustaw z późniejszymi 

zmianami. Radca poprosił, aby mieć na uwadze, że jest nowy tekst jednolity ustawy – Dz. U. 

z 2013r. poz. 595 i we wszystkich uchwałach musi być on wpisany.  

Ad. 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

wchodzącymi w skład powiatowego zasobu nieruchomościGeodeta Powiatowy Krzysztof 

Grześkiewicz poinformował, że art. 12 pkt 8 lit. a) ustawy o samorządzie powiatowym 
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upoważnia radę powiatu do podejmowania uchwał w sprawie zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania. Po podjęciu 

uchwały, Zarząd pewne czynności będzie mógł dokonywać bez zgody Rady Powiatu. Będzie 

ona już wyrażona w niniejszej uchwale. Pozwoli to usprawnić pracę Rady i Zarządu. P. 

Grześkiewicz zgłosił potrzebę dokonania autopoprawki w uchwale. Par. 7 ust. 2 i 3 o 

następującej treści: 

„2. Wydzierżawienie, wynajęcie lub użyczenie nieruchomości wchodzącej w skład zasobu, gdy 

po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość nie wymaga zgody Rady Powiatu. 

3. Wydzierżawianie, wynajmowanie i użyczanie nieruchomości spółkom utworzonym przez 

Powiat w drodze bezprzetargowej na okres do 10 lat nie wymaga zgody Rady Powiatu.” 

 

winien mieć brzmienie: 

 

„2. Wyraża się zgodę na wydzierżawienie, wynajęcie lub użyczenie nieruchomości 

wchodzącej w skład zasobu, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony 

zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

3. Wyraża się zgodę na wydzierżawianie, wynajmowanie i użyczanie nieruchomości spółkom 

utworzonym przez Powiat w drodze bezprzetargowej na okres do 10 lat.” 

 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. 

Radny Tomasz Szczepański zwrócił uwagę na zapis par. 7 ust. 2. Radny  powiedział, że do tej 

pory było tak, że zgody na sprzedaż czy wynajem każdorazowo udzielała Rada Powiatu. 

Można było dowiedzieć się dokładnie co jest wynajmowane, komu i za ile itp. Teraz będzie 

zajmował się tym Zarząd. Informacje z prac Zarządu docierają do radnych z pewnym 

opóźnieniem. Rada nie będzie na bieżąco w sprawach dotyczących mienia. Radny zapytał czy 

taki zapis jest konieczny. Mienia nie ma dużo. Rada mogłaby podejmować uchwały tak, jak 

czyniła do tej pory. 

Starosta powiedziała, że do tej pory nie było w ogóle uchwały, która ustalałaby zasady 

gospodarowania nieruchomościami.  

P. Grześkiewicz dodał, że istniała tylko uchwała z 2000r. dotycząca zasad gospodarowania 

majątkiem SP ZOZ. 

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że zgodnie z projektem uchwały przy sprzedaży 

nieruchomości powyżej 250 tys. zł. zgodę będzie wydawała rada powiatu.  
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Przewodnicząca powiedziała, że wniosek radnego Szczepańskiego należy przegłosować. 

Przewodnicząca zapytała kto z radnych glosuje za tym, aby dać upoważnienie Zarządowi 

takie, jak to określono w projekcie uchwały. Głosowało 16 radnych. 13 głosowało „za”, 3 

radnych „wstrzymało się od głosu”. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają jeszcze pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli 

pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Za uchwałą nr XL/319/2013 (załącznik 

nr 7) głosowało 15 radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia w spółkę z ograniczoną 

odpowiedzialnością Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym 

Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca zapytała czy jest potrzeba odczytywania projektu uchwały. Radni 

odpowiedzieli, że nie ma takiej potrzeby. 

Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz- Górzkowska poinformowała, że uchwała wymaga drobnej 

korekty – jest pomyłka jeżeli chodzi o numery działek – zamiast nr 81/4 winien być numer 

działki 81/18.   

Po krótkiej dyskusji jaka wywiązała się na ten temat, ustalono, że w uchwale będzie 

wprowadzona autopoprawka polegająca na wpisaniu numeru działki 81/18.  

Ponadto p. Sekretarz poinformowała, że w treści uzasadnienia zamiast zapisu:  

„Do spłaty pozostało według stanu na 31 maja 2013 roku 2.541.762,00 zł.”  

winien być zapis: 

„Do spłaty pozostanie według stanu na 30 czerwca 2013 roku 2 533 116,00 zł.” 

P. Sekretarz dodała, że uchwała została zaopiniowana przez Radę Społeczną SP ZOZ 

(uchwała Rady Rpołecznej stanowi załącznik nr 8). 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/320/2013 (załącznik nr 

9) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, 

nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach kapitałowych przez Zarząd Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca zapytała czy jest potrzeba odczytywania projektu uchwały. Radni 

odpowiedzieli, że nie ma takiej potrzeby. 
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Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/321/2013 (załącznik nr 

10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/270/2012 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2013-2037 oraz uchwał 

zmieniających: XXXV/276/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/290/2013 z dnia 21 lutego 

2013r., XXXVII/295/2013 z dnia 28.03.2013r., XXXVIII/305/2013 z dnia 25.04.2013r., 

XXXIX/313/2013 z dnia 29.05.2013r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

P. Skarbnik poinformowała, że zmiana w WPF wiąże się z przekształceniem SP ZOZ w 

spółkę kapitałową. Symulacyjnie, na podstawie pisma jakie otrzymano z Ministerstwa 

Zdrowia, wpisano do WPF kwotę dotacji. P. Skarbnik odczytała pismo (załącznik nr 11). 

Skorygowano wielkość poręczeń. W WPF zostało poręczenie dla spółki Szpital Powiatowy. 

Powiat przejmuje zobowiązanie SP ZOZ, na spłatę którego planuje pozyskać dotację w 

wysokości 2.356.996,72 zł. Różnicę w kwocie 176.119 zł. rozłożono do spłaty w dalszych 

latach. Zobowiązanie to można również spłacić we wcześniejszym terminie. Po dokonanych 

zmianach indywidualny wskaźnik zadłużenia powiatu w planie na 2014r. jest spełniony, w 

wykonaniu – nie jest spełniony. Ogólny dług powiatu spadł do 37 %.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/322/2013 (załącznik nr 

12) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale 

Nr XXXIII/271/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2013r. oraz uchwał 

zmieniających: XXXV/277/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/291/2013 z dnia 21 lutego 

2013r. XXXVII/296/2013 z dnia 28.03.2013r., XXXVIII/306/2013 z dnia 25.04.2013r., 

XXXIX/314/2013 z dnia 29.05.2013r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

P. Skarbnik powiedziała, że powiat planuje pozyskać środki z firmy Marathon Oil na 

pokrycie kosztów odnowy drogi intensywnie eksploatowanej przy okazji budowy wiertni w 
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okolicach Nowego Dworu.  Inne ważne zmiany wiążą się z przekształceniem SP ZOZ w 

spółkę. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/323/2013 (załącznik nr 

13) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 13 

  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wskaźnika zadłużenia i przejęcia 

zobowiązań Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście 

Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.   

P. Skarbnik poinformowała, że w uzasadnieniu do uchwały należy wpisać dokładną kwotę: 

zamiast 6.300,00 zł. winno być 6.294,45 zł.     

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu uchwały. Radni nie 

zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/324/2013 (załącznik nr 

14) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zniesienia prawa bezterminowego i 

nieodpłatnego użytkowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Nowym Mieście Lubawskim nieruchomości będących własnością Powiatu 

Nowomiejskiego 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/325/2013 (załącznik nr 

15) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do inwestycji „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1317N Tereszewo – gr.woj. (Pokrzydowo) na odcinku o długości 450 mb 

przez miejscowość Szafarnia” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/326/2013 (załącznik nr 

16) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Nowe Miasto 

Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zadania „Przebudowa drogi 

gminnej Gwiździny – Krzemieniewo” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/327/2013 (załącznik nr 

17) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Biskupiec z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zdania „Przebudowa drogi gminnej 

Ostrowite – Osetno – Łąkorz” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/328/2013 (załącznik nr 

18) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zadania „Budowa 

nawierzchni jezdni i chodników wraz z infrastruktur ą techniczną na ul. Tysiąclecia w 

Nowym Mieście Lubawskim” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/329/2013 (załącznik nr 

19) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Kurzętnik z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zadania „Przebudowa drogi gminnej 

Tereszewo – Lipowiec – etap I” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/330/2013 (załącznik nr 

20) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł p. Kłosowski. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków udzielania 

pomocy uczniom na zmniejszenie skutków finansowych, które poniosą w związku ze 

zmianą siedziby szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego, o co 

najmniej 20 km spowodowaną działaniami Organów Powiatu mającymi na celu 

wyrównywanie szans edukacyjnych tej młodzieży, form i zakresu tej pomocy oraz trybu 

postępowania w tych sprawach 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/331/2013 (załącznik nr 

21) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20a 

Podjęcie uchwały w sprawie założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/332/2013 (załącznik nr 

22) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20b 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XL/333/2013 (załącznik nr 

23) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł p. Korecki. 

Ad. 21 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych  

Przewodnicząca poinformowała, że odpowiedzi na zapytania udzielano na bieżąco. 

Ad. 22 

 Sprawy różne 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos.  

Dyrektor Szpitala Powiatowego Jan Karwowski poruszył kwestię wygaszenia prawa 

nieodpłatnego użytkowania nieruchomości przez SP ZOZ. W uchwale wpisano, że wchodzi w 

życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od dnia wpisania spółki do KRS. W opinii p. 

Karwowskiego uchwała powinna wejść w życie z dniem 1 lipca br. Chodzi o to, żeby czynsz 

za miesiąc lipiec mógł naliczyć już powiat. Jest to o tyle istotne, że z czynszu spłacany jest 

kredyt. Dyrektor dodał, że potrzeba byłaby też uchwała, na podstawie której powiat wynajmie 

nieruchomość spółce szpitalnej.  

Radca prawny powiedział, że przy opiniowaniu uchwały przez panią która doradza przy 

przekształceniu zwrócono uwagę na ten zapis. Intencja tego zapisu jest taka, żeby było 

sytuacji, że Rada wygasi użytkowanie, a do przekształcenia, zakładając czysto hipotetycznie, 

nie dojdzie. Jeżeli jednak w opinii p. Dyrektora konieczna jest zmiana uchwały, Rada 

musiałaby przegłosować zmianę porządku obrad i podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę w 

sprawie użytkowania. Można tego dokonać również na następnej sesji.  

P. Grześkiewicz powiedział, że istotnie pani Grenda /osoba pełniąca funkcję doradczą przy 

przekształceniu/  zwróciła na to uwagę. Jest jednak inna kwestia. Uchwałą Rady Powiatu z 

2001r. SP ZOZ został wyposażony w określony majątek. Zgodnie z sugestią p. Grendy, do 

czasu kiedy SP ZOZ nie zostanie przekształcony, majątek musi przy nim być. Z chwilą 

przekształcenia majątek zostanie wykreślony. Argumentacja taka wydaje się jasna i logiczna.    

Przewodnicząca przyznała, że dopóki zakład istnieje, powinien być wyposażony w majątek.  

Radny Czajka powiedział, że zapis w uchwale powinien zostać taki, jak Rada podjęła. 

Dyskusja w sumie sprowadza się do kwestii zapłaty za miesiąc czynszu. 

P. Skarbnik  powiedziała, że należy zostawić to tak, jak podjęto. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 
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Radny Ząbkiewicz powiedział, że w protokołach z posiedzeń Zarządu pojawia się czasem 

zapis „wypowiedź poza protokołem”.  W opinii radnego nie powinno się tego pisać, po co 

radni mają dociekać co i kto mówił poza protokołem.  

Radny Szczepański dodał, że jest też informacja o załącznikach do protokołu. Radni nie 

otrzymują załączników, tylko same protokoły i nie mają pełnej wiedzy na dany temat.  

Przewodnicząca przypomniała, że następna sesja odbędzie się 4 lipca o godz. 1200. 

Ad. 23 

 Zakończenie obrad XL Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XL Sesji Rady 

Powiatu.    

 

 Protokół sporządziła:                    Przewodnicząca Rady Powiatu 

             Anna Andrzejczak                                          Zofia Andrzejewska 

                

   

  


